
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SEGET 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 024-01/23-01/3 

URBROJ: 2181-46-1-23-1 

Seget Donji, 29. svibnja 2023. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Seget održane 29. svibnja 2023. godine u zgradi 

Općine Seget. 

Započeto u 9,00 sati. 

Nazočni Općinski vijećnici: Božidar Pavković, Ivica Čarija, Ivan Strize,Vinko Barada, Mirjana 

Odak, Ante Topčić, Mirko Gulišija, Radomir Dragan, Luka Jadrić, Ante Barada,  Zvonimir 

Šegvić, Dragan Alajbeg i Hrvoje Ševo. 

Ostali: mr.sc. Ivo Sorić, općinski načelnik Općine Seget i Ivana Burazer. 

Zapisničar: Petar Špika, dipl.iur. 

Kvoruma ima za pravovaljano odlučivanje. 

U raspravi o zapisniku sa 14. sjednice sudjelovali su vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik 

Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Zapisnik sa 14. sjednice prihvaćen je većinom glasova (osam glasova „za“ i pet glasova 

„protiv“). 

D n e v n i   r e d 

 

1. Izviješće o ostvarenju Proračuna Općine Seget za razdoblje siječanj – prosinac 2022. 

godine, 

2. Zaključak po Izviješću  o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 

Općini Seget u 2022. godini, 

3. Zaključak po Izviješću o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

djelatnosti iz  Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2022. godini u Općini Seget, 

4. Zaključak po Izviješću o izvršenju Programa utroška sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Seget za 

2022. godinu, 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Općine 

Seget za 2022. godinu, 

6. Izmjene i dopune Proračuna Općine Seget za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

2025. godinu, 

7. Izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 

2023. godinu, 

8. Dopuna Programa poticanja gospodarstva i razvoja zajednice Općine Seget za 2023. 

godinu, 

9. Dopuna Programa predškolski odgoj Općine Seget za 2023. godinu, 

10. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget za 2023. godinu, 

11. Odluka o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika, 

12. Odluka o prijenosu upravljanja i održavanja projekta ulaganja u građenje i opremanje 

dječjeg vrtića, 

13. Odluka o dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

„Betanija – dio Seget Donji“, 

14. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Seget, 

15. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 

16. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 



17. Odluka o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za 

javnu nabavu, 

18. Odluka o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Seget, 

19. Odluka, 

20. Zaključak. 

 

Vijećnik Ante Barada predložio je dopunu dnevnog reda sa slijedećim točkama: Izmjena Plana 

nabave za 2023. godinu odnosno obnova kule Rotondo, postavljanje obavijesnih ploča na 

frekventnim lokacijama, obnova mrtvačnica u Ljubitovici i Bristivici, postavljanje koševa na 

Šetalištu Vice Zulima-Virulice, uređenje i sanacija dječjih igrališta u Ljubitovici i Bristivici, 

izgradnja javne rasvjete u ulici Kneza Domagoja, izgradnja modularnih objekata za ambulante 

u Bristivici i Ljubitovici, uvođenje elektroničkog sustava za evidenciju radnog vremena i 

kontrolu prolaza zaposlenika Općine Seget  i postavljanje video nadzora ispred općinske 

zgrade, Odluka o zabrani prometovanja teških kamiona i mehanizacije koji vodi kroz ulicu 

Petra Krešimira IV, Odluka o razrješenju i imenovanju službenika za informiranje s obzirom 

da Anđelka Sučić ne postupa u skladu sa zakonom, Odluka o raspisivanju izbora za mjesne 

odbore na području Općine Seget, Odluka o postavljanju turističke signalizacije u vidu 

postavljanja 5 tabli dobrodošlice na 4 jezika (hrvatski, engleski, njemački i talijanski) i to na 

slijedeće lokacije: ulaz u Seget Vranjicu, ulaz u Seget Donji iz pravaca Trogira i sa magistrale, 

ulaz u Ljubitovicu i ulaz u Prapatnicu iz smjera Prgometa, Odluka o dodjeli obavljanja javne 

usluge prikupljanja otpada Trogir Holdingu.  

Dopune dnevnog reda vijećnika Ante Barada nisu prihvaćene većinom glasova (pet glasova 

„za“ i osam glasova „protiv“), osim dopune dnevnog reda s točkom Odluka o raspisivanju 

izbora za mjesne odbore na području Općine Seget koja nije prihvaćena većinom glasova (pet 

glasova „za“, sedam glasova „protiv“ i jedan glas „suzdržan“). 

Predsjednik Općinskog vijeća Ivan Strize predložio je dopunu dnevnog reda sa slijedećim 

točkama: Odluka o prodaji nekretnina u vlasništvu Općine Seget i Odluka o sklapanju anexa 

ugovora. 

Dopune dnevnog reda predsjednika Općinskog vijeća Ivan Strize prihvaćene su većinom 

glasova (osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

Dnevni red sa dopunama predsjednika Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize prihvaćen je 

većinom glasova (osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

Vijećnik Luka Jadrić zatražio je stanku od 5 minutu koju je predsjednik Općinskog vijeća Ivan 

Strize odobrio. 

Po završetku stanke sjednica je nastavljena. 

 

              ad.1. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Izviješću 

o ostvarenju Proračuna Općine Seget za razdoblje siječanj - prosinac 2022. godine, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Hrvoje Ševo, Luka Jadrić, Ante Barada, Dragan Alajbeg, 

predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize i Općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isto Izvješće usvojeno većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.2. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku po Izviješću  o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini 

Seget u 2022. godini, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Luka Jadrić, Ante Barada, Zvonimir Šegvić i Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak usvojen većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.3. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku po Izviješću o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 



djelatnosti iz  Zakona o komunalnom gospodarstvu u 2022. godini u Općini Seget, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ante Barada, Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak usvojen većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“).  

 

              ad.4. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku po Izviješću o izvršenju Programa utroška sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Općine Seget za 2022. godinu, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ante Barada, Božidar Pavković i Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak usvojen većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.5. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjenama i dopunama Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Općine Seget za 2022. 

godinu, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.6. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Seget za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 

2025. godinu, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te su iste Izmjene i dopune usvojene većinom 

glasova (osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.7. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Izmjenama i dopunama Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Seget za 2023. 

godinu, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te su iste Izmjene i dopune usvojene većinom 

glasova (osam glasova „za“, četiri glasa „protiv“ i jedan glas „suzdržan“). 

 

              ad.8. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Dopuni 

Programa poticanja gospodarstva i razvoja zajednice Općine Seget za 2023. godinu, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Ante Barada i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Dopuna usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.9. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Dopuni 

Programa predškolskog odgoja Općine Seget za 2023. godinu, koju je obrazložio Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 



Uslijedilo je glasovanje, te je ista Dopuna usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.10. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjeni i dopuni Odluke o Planu nabave Općine Seget za 2023. godinu, koju je obrazložio 

Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

                       

              ad.11. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.12. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o prijenosu upravljanja i održavanja projekta ulaganja u građenje i opremanje dječjeg vrtića, 

koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Luka Jadrić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.13. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o dopuni Odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Betanija – dio Seget 

Donji“, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.14. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o donošenju Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Seget, Općinski načelnik 

Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić obrazložio je da se ista neće sada donositi. Naime, provedena je 

cjelokupna procedure, ali iz nadležnog Upravnog odjela za graditeljstvo i prostorno uređenje 

Splitsko-dalmatinske županije zatražili su preciznije tumačenje članka 18. stavak 1., tako da 

sada trebamo usvojiti Amandman kojim se predmetni članak preciznije definira. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Amandman usvojen većinom 

glasova (osam glasova „za“ i pet glasova „suzdržan“). 

 

              ad.15. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.16. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  



 

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.17. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o početku postupka javne nabave i imenovanju stručnog povjerenstva za javnu nabavu, koju je 

obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

 

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.18. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Seget, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

Vijećnik Luka Jadrić zatražio je stanku od 5 minutu koju je predsjednik Općinskog vijeća Ivan 

Strize odobrio. 

Po završetku stanke sjednica je nastavljena. 

 

              ad.19. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o dodjeli u zakup Udruzi tjelesnih invalida TOMS, Ribarska 3, Trogir, poslovnog prostora u 

vlasništvu Općine Seget, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Luka Jadrić, Ante Barada i Općinski načelnik Općine Seget 

mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“). 

 

              ad.20. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o 

Zaključku o dodjeli jednokratne potpore Nikolini Mitar iz Segeta Donjeg, Don Vjekoslava 

Bilote 70, mladoj paraplivačici koja je ostvarila vrhunske rezultate na međunarodnom 

natjecanju svjetske serije, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Zvonimir Šegvić i Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. 

Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je isti Zaključak jednoglasno usvojen sa 

trinaest glasova „za“.  

 

              ad.21. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o prodaji nekretnine u vlasništvu Općine Seget, koju je obrazložio Općinski načelnik Općine 

Seget mr.sc. Ivo Sorić.  

Uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova (osam glasova „za“ i pet 

glasova „protiv“). 

 

              ad.22. 

              Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan Strize otvorio je raspravu o Odluci 

o sklapanju anexa ugovora., koju je obrazložio Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ante Barada, Luka Jadrić, Zvonimir Šegvić i Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić. 

Nakon završene rasprave uslijedilo je glasovanje, te je ista Odluka usvojena većinom glasova 

(osam glasova „za“ i pet glasova „protiv“).  

 



 

Razno: 

1. Vijećnik Hrvoje Ševo postavio je pitanje kada će biti gotovi radovi na šetnici i što je sa 

uređenjem plaža pred turističku sezonu. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo 

Sorić odgovorio je da bi radovi na šetnici trebali biti brzo gotovi, a što se tiče uređenja 

plaža to će se početi rješavati ovaj tjedan.     

2. Vijećnik Vinko Barada pitao je što je sa travom oko crkve i da bi istu trebalo pokositi 

u Baradićima i zakrpati rupe na cesti. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić 

odgovorio je da će se to riješiti. 

3. Vijećnik Ante Barada rekao je da se nedavno dogodio ružni događaj u osnovnoj školi i 

smatram da se to ne bi trebalo događati i može li Općina nešto napraviti da se to više 

ne događa. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da je Općina 

Seget sufinancirala nabavu kamera i stoji na raspolaganju osnovnoj školi. 

4. Vijećnik Luka Jadrić pitao je kada će se raspisati izbori za mjesne odbore. Općinski 

načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da će se raspisati izbori za mjesne 

odbore kada dođe vrijeme. 

5. Vijećnik Ante Topčić rekao je da nije šutio, konstantno pričamo o problemima i 

nastojimo te probleme rješavati. 

6. Vijećnik Ante Barada pitao je kako napreduje gradnja ambulante u Ljubitovici.  

      Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da je postupku.  

7. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić pitao je oporbene vijećnike kada će 

ugasiti lažnu facebook stranicu i kada će maknuti automobil sa javne površine. 

8. Vijećnik Luka Jadrić pitao je Ivanu Burazer da kaže nešto o Urednost d.o.o. i zašto više 

ne radi. Općinski načelnik Općine Seget mr.sc. Ivo Sorić odgovorio je da Urednost 

d.o.o. zamišljeno kao komunalno poduzeće preko kojeg će se obavljati komunalne 

usluge. 

9. Vijećnik Zvonimir Šegvić pitao je da li će biti mjesni odbori odnosno da ste rekli da će 

ih biti za slijedeće lokalne izbore. Predsjednik Općinskog vijeća Općine Seget Ivan 

Strize odgovorio je da.  

 

                 

           Završeno u 10,57 sati. 

 

 

 

 

 

                                                                                                                   PREDSJEDNIK 

                                                                                                              OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                                                                                          Ivan Strize, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dostaviti: 

1. Članovima Općinskog vijeća - svima, 

2. Pismohrana, 

3. Arhiva. 


